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Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 
dňa 12.3.2019 

 

Prítomní: Ing. Filip Kaľavský, PhDr. Jana Cibereová, Mgr. Miroslav Dufinec, JUDr. Tímea 
Sotáková, MUDr. Iveta Jasovská, Mgr. Erika Šimková, Mgr. Michal Korpa, Lukáš Očenáš, Mgr. 
Lenka Juročková.  

Prizvaní: Ing. Tímea Bodnárová, Ing. Jana Machová   
 
Program:  
 
1. Prerokovanie návrhov na prerozdelenie finančných prostriedkov  
z rozpočtu mesta - nenávratné dotácie za oblasť kultúry a cirkvi. 
2. Prerokovanie návrhov, pripomienok, nápadov z predchádzajúceho zasadnutia Kultúrnej 
Komisie. Spracovanie podkladov na vytvorenie celkovej "Kultúrnej koncepcie" mesta 
Michalovce. 
3. Všeobecné zhodnotenie súčasného stavu kultúry a kultúrnych podujatí na území mesta s 
vedúcimi predstaviteľmi kultúrnych inštitúcii. Prerokovanie ich návrhov, pripomienok a 
nápadov k zlepšeniu vzájomnej spolupráce a súčasného stavu. 
4. Rôzne 
 

 
Z účasti na zasadnutí Komisie kultúry sa ospravedlnila PhDr. Karina Obšatníková  a Róbert 
Kunč. Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie Ing. Filip Kaľavský.  

R o k o v a n i e 

 

V úvode zasadnutia predseda komisie privítal členov komisie.  

1. Prerokovanie návrhov na prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta - 
nenávratné dotácie za oblasť kultúry a cirkvi. 
 
Členovia komisie pristúpili k posudzovaniu jednotlivých žiadostí a navrhli rozdelenie 
finančných prostriedkov. (návrh v priloženej tabuľke) 

Hlasovanie: Komisia kultúry schválila návrh prerozdelenia finančných prostriedkov. 
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2. Prerokovanie návrhov, pripomienok, nápadov z predchádzajúceho zasadnutia Kultúrnej 
Komisie. Spracovanie podkladov na vytvorenie celkovej "Kultúrnej koncepcie" mesta 
Michalovce. 
 
Predseda komisie nadviazal na predchádzajúce zasadnutie komisie kultúry, na ktorom boli 
prítomní aj riaditelia všetkých kultúrnych inštitúcií v našom meste. Informoval, že tento bod 
je v podstate prepojený s bodom 3 - Všeobecné zhodnotenie súčasného stavu kultúry a 
kultúrnych podujatí na území mesta s vedúcimi predstaviteľmi kultúrnych inštitúcií. 
Prerokovanie ich návrhov, pripomienok a nápadov k zlepšeniu vzájomnej spolupráce a 
súčasného stavu.  
 
Prítomných členov komisie sa opýtal ako hodnotia kultúru v našom meste, jej súčasný stav, 
program, ktorý sa v meste pripravuje.  
V diskusii vystúpili: 
 Mgr. Miroslav Dufinec, ktorý zhodnotil súčasný stav kultúry v Michalovciach ako dobrý, 

ocenil prácu Mestského kultúrneho strediska v Michalovciach. K jeho kladnému 
hodnoteniu sa pridali aj ostatní členovia komisie.  

 Mgr. Michal Korpa informoval prítomných o tom, že Mestské kultúrne stredisko 
v Michalovciach vytvorilo dotazník pre širokú verejnosť o súčasnom stave kultúry 
v Michalovciach. Dotazník o kultúre vytvoril aj predseda komisie, ktorý o tom 
prítomných informoval.  

 Ing. Iveta Palečková diskutovala o propagácii podujatí v našom meste, aj o tom, že istý 
čas sa na pôde mestského úradu stretávali rôzni zástupcovia kultúrnych inštitúcií nášho 
mesta na stretnutiach s názvom Vízia kultúry v meste Michalovce.  

 
 
 
4. Rôzne 
 
V tomto bode neboli žiadne pripomienky ani podnety. 
 
 
 
 

Ing. Filip Kaľavský v. r. 
                                                                                                                        predseda komisie 

 

 

Zapísala: Mgr. Adela Vojnová 


